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	耀中幼教學院舉行的《遊戲中學習——開啟優質幼兒教育的鑰匙》公眾研討會完滿舉行。

Public seminar “Play to Learn – the Key to Early Childhood Education” hosted by Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE) came to a fruitful completion.
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	研討會由耀中幼教學院校長沈雪明教授致辭揭開序幕。

The event was opened with a welcome speech by Professor Shen Shir Ming, President of YCCECE.
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	主講者牛津大學教育學院教育心理學教授兼耀中幼教學院校董會成員Kathy Sylva教授以《通過有質量的遊戲支持兒童發展》為題，分享研究結果。

Professor Kathy Sylva, Professor of Educational Psychology, Department of Education at the University of Oxford, and member of the Board of Governors of YCCECE, presenting the topic “Supporting Young Children’s Development through Quality Play”.
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	耀中幼教學院學務長兼太平洋幼兒教育研究協會（國際）主席裵素緣教授以《遊戲如何輔助發展——幼兒教育工作者的角色》為題進行分享。

Professor Soyoun Bae, the YCCECE Dean of Studies and the International President of PECERA (Pacific Early Childhood Education Research Association), presented the topic “Supporting Development Through Play – EC Teachers’ Roles”.
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	耀中幼教發展中心總監Nicky Weir女士講解中心積極提倡優質幼兒教育與促進本地兒童福址的願景與宗旨。

Yew Chung Early Childhood Development Centre (YCECDC) Director Ms Nicky Weir introduced the Centre and its advocacy role in quality ECE and improving the lives of young children in Hong Kong.
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	Nicky Weir女士、Kathy Sylva教授與裵素緣教授。

Ms Nicky Weir, Professor Kathy Sylva and Professor Soyoun Bae. 
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	三位講者一同到台上參與問答環節，其間台下嘉賓踴躍發問，引發一場發人深省的討論。

All three speakers were on stage for the Q & A session, a thought-provoking dialogue between the speakers and the audience.
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	耀中幼教學院校董會主席陳保琼博士向Kathy Sylva教授致送紀念品。

Dr. Betty Chan, Chairperson of the YCCECE Board of Governors, presented Professor Kathy Sylva with a souvenir.
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	Nicky Weir女士、裵素緣教授、Kathy Sylva教授、耀中幼教學院校董會主席陳保琼博士、校務委員會主席陳麗生博士、學院講師謝冠寶女士及校長沈雪明教授。

Ms Nicky Weir, Professor Soyoun Bae, Professor Kathy Sylva, Dr. Betty Chan, Chairperson of the YCCECE Board of Governors, Dr. Lydia Chan, Chairperson of the College Council of YCCECE, Ms Rohnii Tse, YCCECE lecturer, and Professor Shen Shir ming, President of YCCECE.
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	Nicky Weir女士、耀中幼教學院校務委員會主席陳麗生博士、Kathy Sylva教授、院校董會主席陳保琼博士、校長沈雪明教授及裵素緣教授。

Ms Nicky Weir, Dr. Lydia Chan, Chairperson of the YCCECE College Council, Professor Kathy Sylva, Dr. Betty Chan, Chairperson of the YCCECE Board of Governors, Professor Shen Shir ming, President of YCCECE, and Professor Soyoun Bae.
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